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Information provide by: International Academy of Anti-Aging Science, Inc Asia partner of Neo40 

Professional 精英版 国际抗衰老科学研究院提供 

Our proprietary, patented Neo40 Professional 精英版 formula out of the 

University of Texas Health Science Center's N-O Discovery Program, is a 

convenient daily supplement that helps to quickly increase your body’s 

Nitric Oxide. In fact, our formula represents a breakthrough in N-O delivery 

compared to standard L-Arginine supplements or traditional diets aimed at 

supporting heart health. Neo40 Professional 精英版 helps:    

我们拥有专利的 Neo40 精英版配方来自德克萨斯大学健康科学中心的

N-O 发现项目，是一种方便的日常补充营养素，有助于迅速增加你身体

http://www.gaia999.com/
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的一氧化氮。事实上，与标准的 l -精氨酸补充剂或旨在支持心脏健康的

传统饮食相比，我们的配方代表了 N-O 一氧化氮输送方面的一个创新

和突破。Neo40 精英版配方的益处： 

• Support healthy blood pressure levels already in the normal range 

• Support cardiovascular and heart health  

• Support healthy blood circulation  

• Promote artery vasodilatation for healthy blood flow  

• Increase nitric oxide levels in the body 

• 有助于正常范围内的健康血压水平 

• 有助于心血管和心脏健康 

• 有助于健康的血液循环 

• 促进动脉血管扩张，促进血液健康流动 

• 增加体内一氧化氮水平 

 

Key Benefits 主要益处 

Why Thousands of People and Doctors Trust Neo40 Professional

精英版 for Daily Heart & Circulation Support  

为什么成千上万的人和医生信任 Neo40Pro 精英版专业配方为日常心

脏和循环支持 

http://www.gaia999.com/
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Nitric Oxide (N-O) has been dubbed “the miracle molecule” and the discovery of its 

effects on the cardiovascular system earned a Nobel Prize.   

一氧化氮(N-O)被称为“神奇分子”，其对心血管系统影响的发现获得了诺贝尔

奖。 

Our scientists have built on that discovery, developing Neo40 Professional 精英版, 

which may help to promote healthy circulation and support healthy blood pressure 

levels in the body through artery dilation and oxygenation of the blood.  

我们的科学家已经在这一发现的基础上，开发了科技转化产品 Neo40 Professional

精英版，它有助于促进健康的循环，并通过血管扩张和血液氧化来支持体内健康

的血压水平。 

Eating right and exercising regularly may not be enough to help maintain your Nitric 

Oxide at optimal levels. That’s why Neo40 Professional 精英版 should be a part of 

your daily regimen and we’ve sold over 1B Neo40 Professional 精英版 tablets.  

正确的饮食和有规律的锻炼可能不足以帮助你将一氧化氮维持在最佳水平。这就

是为什么 Neo40 Professional 精英版应该成为你日常生活的一部分，我们已经卖

出了上亿片 Neo40 Professional 精英版。 

Particularly if you’re over the age of 40, it’s important to help keep Nitric Oxide at 

optimum levels in the body. Neo40 Professional 精英版 was created to help combat 

this and support N-O levels which:  

特别是如果你已经年过 40，保持体内一氧化氮的最佳水平是很重要的。创建

Neo40 Professional 精英版精英版是为了帮助解决这个问题，并支持 N-O 级别: 

• Helps support healthy blood pressure levels already in the normal range  

• Helps support cardiovascular and heart health  

• May help promote increased circulation throughout the body  

• Supports healthy blood circulation  

• May help support healthy arterial function  

• Helps promote artery vasodilatation for healthy blood flow 

• May help support healthy blood pressure levels  

• Helps increase nitric oxide levels in the body  

✓ •帮助维持正常范围内的健康血压水平 

✓ •有助于心血管和心脏健康 

http://www.gaia999.com/
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✓ 有助于促进全身血液循环 

✓ 有助于健康的血液循环 

✓ 有助于支持健康的动脉功能 

✓ 有助于促进动脉血管扩张，促进血液健康流动 

✓ 有助于维持健康的血压水平 

✓ 有助于增加体内一氧化氮水平 

Clinically Researched Heart Health 临床研究心脏健康 

World-renowned cardiologist Dr. Ernst Schwarz of Cedars-Sinai led a randomized, 

double-blinded, placebo-controlled research study to determine the effects of Neo40 

Professional 精英版 on blood pressure. After just 30 days, the blood pressures in the 

Neo40 Professional 精英版 ® group showed significant improvements. The systolic 

numbers showed a 12-point drop, and the diastolic numbers showed a 6-point drop on 

average. 

世界著名的心脏病学家 Ernst Schwarz 博士领导了一项随机、双盲、安慰剂对照

的研究，以确定 Neo40 Professional 精英版对血压的影响。30 天后，Neo40 

Professional 精英版®组的血压有了明显改善。收缩压下降 12 点，舒张压平均下

降 6 点。 

Clinical Trial Reveals Blood Pressure 

Impact 临床试验显示对血压的影响 

 

Maintaining normal blood pressure is important for everyone. There are strategies 

that individuals can utilize when their blood pressure starts to creep up to the 

higher ranges. Changes in diet, exercise, and lifestyle are typically recommended 

by physicians, but taking targeted supplements can also play an important role in 

supporting normal blood pressure. World-renowned physician Ernst R. Schwarz, 

MD, PhD, FESC, FACC, FSCAI, Medical Director of the Cardiac Support Program and 

http://www.gaia999.com/
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Co-Director of Cardiac Transplantation at Cedars-Sinai recently led a research 

study on Neo40® daily to determine the effects of oral nitric oxide (N-O) 

supplementation on blood pressure that is in the higher end but still within the 

acceptable range of normal. Dr. Schwarz, who specializes in cardiac 

transplantation, saw the need to help these individuals promote normal blood 

pressure. 

保持正常的血压对每个人都很重要。当个人的血压开始上升到较高的范围时，可

以使用一些策略。医生通常建议改变饮食、锻炼和生活方式，但服用有针对性的

补充剂也可以在维持正常血压方面发挥重要作用。举世闻名的医生恩斯特·r·施

瓦兹,医学博士,FESC, FSCAI、医疗主任 FACC 心脏移植的心脏支持项目和联合在

cedars - sinai 最近领导了一个研究研究 Neo40®每日来确定口服补充一氧化氮

(N-O)的影响,对血压较高,但仍在可接受范围内的正常。专门从事心脏移植的施瓦

茨博士认为有必要帮助这些人提高正常血压。 

The study strongly suggests that effective N-O supplementation may 

lower blood pressure in patients with prehypertension and might be 

beneficial as a routine supplementation for cardiovascular health. 

该研究强烈提示，有效补充 N-O 一氧化氮可以降低高血压前期患者的血

压，作为心血管健康的常规补充可能是有益的。 

  

http://www.gaia999.com/


www.gaia999.com SKY MDpro 享尔全球精英医生集团诺贝尔奖项科技转化产品 

 6 / 16 
 

 

http://www.gaia999.com/


www.gaia999.com SKY MDpro 享尔全球精英医生集团诺贝尔奖项科技转化产品 

 7 / 16 
 

 EXPLAINING ELEVATED BLOOD PRESSURE 

解释血压升高 

The National Heart, Lung and Blood Institute classifies blood pressure as follows:  

国家心肺血液研究所对血压的分类如下: 

• Normal – below 120/80 

• High-normal – 130/80 to 139/89 

• Stage 1 hypertension – 140/90 to 159/99 

• Stage 2 hypertension – 160/100 or higher 

•正常-低于 120/80 

•高正常- 130/80 到 139/89 

•1 期高血压- 140/90 至 159/99 

•2 期高血压- 160/100 或更高 

What do these numbers mean? A blood pressure reading, given in millimeters of 

mercury (mm Hg), has two numbers. The first, or upper, number measures the 

pressure in your arteries when your heart beats (systolic pressure). The second, or 

lower, number measures the pressure in your arteries between beats (diastolic 

pressure). Because blood pressure tends to fluctuate, classification (and any 

diagnosis) is based on the average of two or more blood pressure readings taken 

on separate occasions in a consistent manner. Clinical specialists report that it is 

important to help maintain blood pressure in the normal range and to 

use strategies that will help reduce blood pressure that is in the high range of 

normal. 

这些数字意味着什么?以毫米汞柱为单位的血压读数有两个数字。第一个或更高

的数字是心脏跳动时动脉的压力(收缩压)。第二个或更低的数字测量脉搏之间动

脉的压力(舒张压)。因为血压往往波动，所以分类(和任何诊断)都是基于在不同

场合以一致的方式测量两次或两次以上血压读数的平均值。临床专家报告说，帮

助维持血压在正常范围内是很重要的，并使用策略将有助于降低血压在正常的高

范围内。 

For those in the high-normal range, it is generally agreed that the best option is 

healthy diet and lifestyle. But reports have found that simply giving patients 

guidance on lifestyle changes may have little lasting effect. This is where 

supplementation can be quite effective. 

http://www.gaia999.com/
https://www.humann.com/nutrition/lower-blood-pressure-naturally/
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Dr. Schwarz explains why people should consider N-O supplementation. 

对于那些属于高正常范围的人来说，最好的选择是健康的饮食和生活方式。但报

告发现，简单地指导患者改变生活方式可能收效甚微。这就是补品非常有效的地

方。 

施瓦茨博士解释了为什么人们应该考虑补充N-O。 

STUDY METHODOLOGY  

研究方法论 

The research study was a randomized, double-blinded, placebo-controlled 

methodology. The study recruited 29 participants to determine the effects of an 

oral supplement that may help increase nitric oxide, on blood pressure. The 

individuals in the study: 

研究采用随机、双盲、安慰剂对照的方法。这项研究招募了 29 名参与者，以确

定一种可能有助于增加一氧化氮的口服补充剂对血压的影响。研究对象: 

• Ranged in age from 39 to 43; 

• Were identified during routine physician visits; 

• Were without major disease; 

• Were not taking any medication for blood pressure; 

• Did not have hypertension; Measuring systolic and diastolic pressures clinically; 

• Had repeated blood pressure measurements to verify their qualification. 

• 年龄范围从 39 岁到 43 岁; 

• 在常规的内科就诊中被确认; 

• 没有重大疾病; 

• 没有服用任何降压药; 

• 没有高血压;临床测量收缩压和舒张压; 

• 重复测量血压以验证他们的资格。 

Participants were randomized into 2 groups, one taking Neo40® professioanl 

daily and one taking an identical tab without active ingredients (a “placebo”). For 

30 days, the participants in both groups took one tab in the morning and one later 

http://www.gaia999.com/
https://shop.humann.com/products/neo40-daily/
https://shop.humann.com/products/neo40-daily/
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in the day. Dr. Schwarz and colleagues not only looked at changes in blood 

pressure but also investigated the changes in functional capacity of the heart 

through a 6-minute walk test and monitored quality of life through using 

questionnaires to assess both a physical and psychological changes after the 

30-day time period.: 

1. Measuring systolic and diastolic pressures clinically; 

2. Testing functional capacity in a 6-minute walk test; and 

3. Using questionnaires to assess physical and psychological changes after the 

30-day time period. 

参与者被随机分为两组，一组每天服用 Neo40，另一组服用外观相同但不含

活性成分(“安慰剂”)。在 30 天的时间里，两组参与者都在早上吃一个，晚

上吃一个。施瓦茨博士及其同事不仅研究了血压的变化，还通过 6 分钟的步

行测试研究了心脏功能的变化，并通过问卷调查来评估 30 天后的生理和心理

变化，从而监控生活质量。 

1. 临床测量收缩压和舒张压; 

2. 在 6 分钟步行测试中测试功能容量;和 

3  使用问卷来评估 30 天后的生理和心理变化。 

Promising Results in One Month 

一个月后的预期效果 

After just 30 days, the blood pressures in the Neo40® daily group showed 

significant improvements. The systolic numbers showed a 12-point drop, and the 

diastolic numbers showed a 6-point drop on average. There was no significant 

improvement in the placebo tab group on blood pressures. In the 6-minute walk 

test, performed to assess for physical improvements, the Neo40® daily group 

outpaced the placebo group once again. After 30 days, the Neo40® daily group 

http://www.gaia999.com/
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showed significant improvement by being able to walk 55 meters farther than 

before taking the supplement. The placebo group actually showed a poorer 

performance overall after 30 days. The 36-question assessment provided insights 

into physical and psychological changes after, 30 days. 

仅仅 30 天后，Neo40®每日组的血压有了显著改善。收缩压下降 12 点，舒张压平

均下降 6 点。安慰剂组的血压没有明显改善。在评估身体改善的 6 分钟步行测试

中，Neo40®每日组再次超过安慰剂组。30 天后，Neo40®每日组显示出明显的改

善，比服用补充剂前多走了 55 米。实际上，安慰剂组在 30 天后整体表现较差。

36 个问题的评估为 30 天后的生理和心理变化提供了结论。 

This addressed things like general energy levels, energy while working out, and 

sexual response. The questionnaires in the Neo40® daily group revealed significant 

improvements in both physical and psychological categories, indicating that those 

individuals felt better mentally and physically. The placebo group actually showed 

a worsening of overall scores, indicating that they felt worse or the same. These 

results are interesting but will require research to validate the outcomes. 

这涉及到一般的能量水平、锻炼时的能量以及性反应。Neo40®每日组的问卷显示，

受试者在生理和心理两方面都有显著改善，表明受试者在心理和生理上都感觉更

好。实际上，安慰剂组的整体得分有所下降，表明他们的感觉更糟或相同。这些

结果很有趣，但需要研究来验证结果。 

Neo40 daily is a very compelling product and I am strongly convinced by the science. 

Physicians should consider it in treatment for their patients.  

Neo40 是一个非常有吸引力的产品，我非常相信它的科学性。医生在治疗病人时

应考虑这一点。Dr. Schwarz 

Q&A WITH DR. SCHWARZ 问答 

Q: What was your biggest surprise from the results? 

A: 12mmHg reduction in systolic blood pressure and 6mmHg reduction in diastolic 

pressure completely surprised me. We usually don’t see results this good. 

Q: The questionnaire for the Neo40® daily group reported an improved sense of 

mental well-being. What do you think may explain this? 

A: When you improve circulation, many organs begin to work better. Improvement 

in blood flow to the brain will make people feel better mentally, so I think it makes 

complete sense. However, given the short duration of this study and that the 

questionnaire was not a primary endpoint of this study, further studies are 

necessary to determine whether this effect was real. 

http://www.gaia999.com/
https://www.humann.com/nutrition/blood-circulation/
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Q: Do you find these results typical in the patients you have using Neo40® daily? 

A: Yes, the data from our published clinical trial appear to be consistent with the 

results I get from patients in my clinical practice when they start a regimen of 

Neo40® daily. However, caution must be applied until we have done a larger scale 

study. 

问:从结果中你最大的惊喜是什么? 

收缩压降低 12mmHg，舒张压降低 6mmHg，这完全出乎我的意料。我们通常看

不到这么好的结果。 

问:Neo40®每日组的调查问卷显示，受试者的心理健康状况有所改善。你认为这

可以用什么来解释呢? 

答:当你改善了血液循环，许多器官就会开始更好地工作。改善流向大脑的血液

会使人们精神上感觉更好，所以我认为这是完全合理的。然而，由于本研究持续

时间较短，且问卷并不是本研究的主要终点，因此需要进一步的研究来确定这种

影响是否真实存在。 

问:您是否发现这些结果在您每天使用 Neo40®的患者中很典型? 

答:是的，我们发表的临床试验的数据似乎与我在临床实践中开始每天使用

Neo40®的患者得到的结果一致。然而，在我们进行更大规模的研究之前，必须谨

慎行事。 

EXPLAINING THESE RESULTS 结论 

We believe the mechanism of action associated with Neo40® daily is its ability to 

help the endothelium (the N-O “manufacturing plant” in the endothelial cells that 

line the blood vessels, heart, and lymph tissues). The biologically active ingredients 

in Neo40® daily are designed to generate authentic N-O gas, while providing the 

nutrients and substrates to improve endothelial N-O production. This could 

explain the results on blood pressure in this study. 

我们认为与 Neo40®每日相关的作用机制是其帮助内皮细胞(血管、心脏和淋巴组

织内皮细胞内的 N-O“制造工厂”)的能力。Neo40®每日的生物活性成分旨在生

成真正的 N-O 气体，同时提供营养素和底物以改善内皮细胞的 N-O 生成。这可

以解释本研究中血压的结果。 

Nitric Oxide is the foundation of our health, essential and tied to 
most of the body’s major physiological systems. Without it, we 
can’t live.   

一氧化氮是我们健康的基础，是人体主要的生理系统所必需的。没有它，

我们就无法生存。 

http://www.gaia999.com/
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That’s why we’ve spent years scientifically researching and studying N-O. And why 

we created Neo40 Professional 精英版, a concentrated, clinical grade, cardiovascular 

solution.   

这就是为什么我们花了几年时间来研究氮氧化合物。以及为什么我们创造了

Neo40 Professional 精英版，一种浓缩的临床级心血管解决方案。 

Proprietary, one-of-a-kind and patented, Neo40 Professional 精英版  is a daily 

supplement that helps to rapidly produce Nitric Oxide in your body, as well as 

supports the body’s ability to produce its own Nitric Oxide over time.   

专利的，独一无二的和专利的，Neo40 精英版是一种每日补充，帮助您的身体快

速生产一氧化氮，并支持身体的能力，以生产自己的一氧化氮随着时间的推移。 

In fact, it is the only technology in the world, out of the University of Texas Health 

Science Nitric Oxide Discovery Program, that generates authentic Nitric Oxide gas 

and supports the enzyme that makes Nitric Oxide in the body.  

事实上，这是世界上唯一的一项技术，来自德克萨斯大学健康科学一氧化氮发现

项目，它能产生真正的一氧化氮气体，并支持体内生成一氧化氮的酶。 

Nutrition & Ingredients 营养物质和成分 

420mg Proprietary Nitric Oxide Blend  

What makes Neo40 Professional 精英版 different than other products on the market, 

including L-Arginine supplements, is that our patented formula represents a 

breakthrough in N-O delivery. In fact, studies suggest that if you’re over 40 or have 

compromised endothelial function, L-Arginine is unlikely to work for you.  

Neo40 Professional 精英版 is formulated to boost the efficiency of the body’s nitrate 

pathway so that more Nitric Oxide is available when and where it’s needed.  

It’s a 100% drug-free product that contains a blend of these powerful nitric oxide 

boosting ingredients:  

Neo40 Professional 精英版与市场上其他产品(包括 l -精氨酸补充剂)的不同之处

在于，我们的专利配方代表了 N-O 的突破。事实上，研究表明，如果你超过 40

岁或内皮功能受损，l -精氨酸不太可能对你有效。 

http://www.gaia999.com/
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Neo40 精英版是为了提高身体的硝酸盐通道的效率，使更多的一氧化氮在需要的

时候和地方可用。 

这是一种 100%不含药物的产品，含有这些强大的一氧化氮促进成分的混合物: 

• Beet Root Powder and Hawthorn Berry Extract: This combination provides 

two of the best building blocks your body needs to boost nitric oxide production. 

• L-Citrulline: A rare amino acid that is essential to helping support nitric oxide 

production, particularly as you get older. 

• Sodium Nitrite: Recent studies have shown that sodium nitrite is an important 

storage form and source of nitric oxide in the body and is a highly efficient form 

of delivery to support nitric oxide production. 

甜菜根粉和山楂浆果提取物:这两种物质的组合为你的身体提供了促进一氧

化氮生成所需的两种最佳物质。 

l -瓜氨酸:一种罕见的氨基酸，对支持一氧化氮的生成至关重要，特别是当

你变老的时候。 

•亚硝酸钠:最近的研究表明，亚硝酸钠是体内一氧化氮的重要储存形式和来

源，是支持一氧化氮生产的高效输送形式。 

Neo40 Professional 精英版 Ingredients: 其他成分 

Vitamin C, Vitamin B12, Proprietary Nitric Oxide Blend (Beet Root Powder (root), 

Hawthorn Berry Extract (berry), L-citrulline, Sodium Nitrite.   

Other Ingredients: mannitol, modified cellulose, xylitol, natural flavors, magnesium 

vegetable stearate, stevia, silica.  

维生素 C，维生素 B12，专利一氧化氮混合物(甜菜根粉(根)，山楂浆果提取物(浆

果)，l -瓜氨酸，亚硝酸钠。 

其他成分:甘露醇，改性纤维素，木糖醇，天然香料，硬脂酸镁，甜叶菊，二氧

化硅。 

How To Use 使用方法 

One tab, once a day. 每天一次，每次一片 
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Take one tab daily and allow it to dissolve on your tongue. Do not swallow the tab 

whole or place under your tongue. You can take two tabs daily during the 30-45 

day restoration loading phase. After 30-45 days, take only one tab daily. Never take 

more than two tabs in a 24-hour period. Each Neo40 Professional 精英版 box 

contains a one-month supply, or thirty tabs.  

每天吃一片，让它在你的舌头上溶解。不要整块吞下，也不要放在舌头下。在

30-45 天的恢复加载阶段，您可以每天使用两个选项卡。30-45 天后，每天只吃

一片。不要在 24 小时内吃超过两个标签。每个 Neo40 精英版盒包含一个月的供

应量，或 30 个标签。 

Consult your physician prior to taking Neo40 Professional 精英版  if you’re taking 1) 

organic nitrate medications such as nitroglycerin or isosorbide, 2) erectile dysfunction 

drugs, since the combination of the two may cause an unsafe drop in blood pressure, 3) 

blood thinner medications, or 4) medications related to lowering blood pressure. 

Discontinue use and contact your physician if you experience dizziness or fainting.  

 

如果您正在服用 1)有机硝酸盐类药物，如硝化甘油或异山梨酯，2)勃起功能障碍

药物，因为这两种药物的组合可能导致血压不安全的下降，3)血液稀释剂药物，

或 4)与降低血压有关的药物，请在服用 Neo40 Professional 精英版之前咨询您的

医生。如果您感到头晕或昏厥，请停止使用并联系您的医生。 

Frequently Asked Questions 常见问题 

Should I take one or two Neo40 Professional 精英版 tablets per 

day? 

我应该每天服用一片还是两片？ 

Because everyone’s body chemistry is different, we recommend that you 

monitor your Nitric Oxide levels frequently in the beginning with Nitric Oxide 

Indicator Strips™, the first saliva indicator strip that measures your body’s 

ability to produce Nitric Oxide.   

During the 30-45 day restoration restoration phase, you may take two tablets a 

day. After 30-45 days, take only one tablet daily.  

由于每个人的身体化学成分不同，我们建议您在开始时经常使用一氧化氮指示条

™来监测您的一氧化氮水平。一氧化氮指示条是第一个测量您身体产生一氧化氮

能力的唾液指示条。在 30-45 天的恢复恢复阶段，你可以每天吃两片。30-45 天

后，每天只服用一片。 
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What is different between Neo40 and Neo40 Professional 精英

版？ 

Neo40 普通版和 Neo40Pro 加强版的区别？ 

Neo40 is for customer use and we special formulary of Neo40 Professional 精

英版 is for physician use for their patients, ti content more ingredient to make 

the effective 25% more than Neo40 on the box you may find Neo40 

Professional 精英版 with red color.  

Neo40 是供大众客户使用的，而我们的特殊配方 Neo40 精英版是加强版是由医

生提供给病人使用，加强版含量更多的成分和特殊的配方，有效性比 Neo40 多

25%，在产品盒子上你可以找到 Neo40 Professional 精英版 专业的红色字体。 

What is the difference between Neo40 Professional 精英版 and Super Beets?  

Neo40 和 Super 甜菜产品有什么区别? 

Proprietary, one-of-a-kind and patented, Neo40 Professional精英版  is a daily 

supplement that helps to rapidly produce Nitric Oxide in your body, as well as 

supports the body’s ability to produce its own N-O over time. In fact, it is the 

only technology in the world, out of the University of Texas Health Science N-O 

Discovery Program,that generates authentic Nitric Oxide gas and supports the 

enzyme that makes Nitric Oxide in the body.  

专利的，独一无二的和专利的，Neo40 精英版是一种每日补充，帮助您的身体

快速生产一氧化氮，并支持身体的能力，以持续产生自体的 N-O（一氧化氮）。

事实上，这是世界上唯一的一项技术，出自德克萨斯大学的健康科学诺贝尔获奖

实验室 N-O 发现项目，它能产生真正的一氧化氮气体，并支持在体内生成一氧

化氮的酶。 

SuperBeets is our concentrated beet crystal circulation functional food. It is 

made from sustainably-farmed beetroot selected for the highest dietary nitrate 

levels and preserve the right combination of nutrient levels to help the body 

optimize its N-O potential. Just one teaspoon of SuperBeets, the 

recommended daily serving, is verified to provide the Nitric Oxide of three 

whole beets and helps promote Nitric Oxide production, healthy circulation, 

healthy blood pressure levels and improved energy and stamina.  

超甜菜是我们的浓缩甜菜晶体循环功能食品。它是由可持续种植的甜菜根制成的，

选择了最高的膳食硝酸盐水平，并保持营养水平的正确组合，以帮助身体优化其

N-O 潜力。只需一茶匙的超级甜菜，即推荐的每日用量，就能提供三根甜菜中的

一氧化氮，有助于促进一氧化氮的生成，促进健康的血液循环，维持健康的血压

水平，提高能量和耐力。 
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How will I know if it’s working? 我如何体验其有效性？ 

You can track your Nitric Oxide levels with Nitric Oxide Indicator Strips.  

您可以通过一氧化氮试纸来检测您一氧化氮的水平。 

How long will it take to see results?多长时间见效？ 

The length of time it takes to replenish your Nitric Oxide levels and sustain 

them can vary dramatically by person. Results depend on many factors, 

including age, activity level, diet, health issues and a host of other variables.  

补充你的一氧化氮水平并维持它们所需的时间因人而异。结果取决于许多因素，

包括年龄、活动水平、饮食、健康问题和许多其他变量。 

Neo40 Professional 精英版 makes me feel a little burpy. Is that normal?  

Neo40 Professional 精英版让我觉得有点口腔里有臃肿的感觉。是正常的吗? 

Yes. Nitric Oxide, the element Neo40 Professional 精英版 helps your body 

produce, is a gas. This will cause some people to experience excess gas 

initially, but it is usually mild. In fact, most people who experience any burping 

only experience one mild burp shortly after the tab has dissolved.  

是的。一氧化氮是一种气体，是 Neo40 精英版帮助你的身体产生的元素。这将

导致一些人最初会经历过量的气体，但通常是温和的。事实上，大多数有打嗝经

历的人在吃完后不久只会有一次轻微的打嗝。 

Provide by: International Academy of Anti-Aging Science, Inc Asia exclusive partner of Neo40 

Professional 精英版 联系方式：美国拉斯维加斯 SKY抗衰老健康科技转化集团 +17028880083  

A4mchina@gmail.com 
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